HRD & TTF 2016克拉钻戒国际珠宝设计大赛作品征集报名表
Registration Form  For HRD & TTF 2016 Ct + Diamond Ring
International Jewelry Design Competition

	姓 名   Name
	
	性别    Gender
	
	（近期照片）
(Recent Photo)

	职业   Profession
	
	电话    Tel
	
	

	联系地址
Contact Address
	
	

	电子邮箱
E-mail
	
	作品名称
Work Title
	
	

	设计理念
(限300字内)
Design Concept
(Max 300 words)
	

	首饰类型
Jewelry Type
	□项链  □吊坠  □戒指  □手镯  □耳坠  □胸针  □其他（请注明）
□ Necklace □ Pendant □ Ring □ Bracelet □ Earrings □ Brooch □ Others (please specify)

	设计图稿
Design Artwork
	□手绘稿  □电子稿  
□ Hand-drawn artwork  □ Electronic artwork 

	主办方
联系方式
Organizer Contact Information
	咨询邮箱
Inquiry Email
	communication@ttfdesign.com
	咨询电话
Inquiry Hotline
	(+0086)-0755-82407478
(+0086)-0755-82269166

	
	投稿邮箱
Entry Submission Email
	ttf2016diamond@ttf.top
	邮政编码
Postal Code
	518019   

	
	邮寄地址
Mailing Address
	广东省深圳市罗湖区翠竹北路33号C33+创新产业园7楼 吴峰华设计
FRANK WU DESIGN, 7th Floor C33+ Innovation Industrial Park, No.33 Cuizhu North Road, Luohu District, Shenzhen, Guangdong Province,P.R.CHINA.

	报名声明
Registration Statement
	本人已认真阅读了“TTF 2016克拉钻戒国际珠宝设计大赛作品征集”章程，并郑重承诺，自愿参与“TTF 2016克拉钻戒国际珠宝设计大赛作品征集”活动。 
I have carefully read relevant information regarding the "TTF 2016 Ct+ Diamond Ring International Jewelry Design Competition", and solemnly promise that I voluntarily participate in the" TTF 2016 Ct+ Diamond Ring International Jewelry Design Competition".
本人保证申请表内所填写的各项内容和提供的资料真实无误，参评作品不存在知识产权纠纷或争议，一切关于参评作品的知识产权保护问题由本人自行承担。活动主办方深圳市大凡珠宝首饰有限公司（TTF高级定制珠宝）拥有此作品的著作权（本人保留署名权）、制作版权，同时主办方拥有对此作品的独家宣传、推广及商业开发权。
I hereby guarantees that the contents filled in the application form and the materials provided are accurate and correct. There exists no dispute or controversy on intellectual property right of the works submitted for appraisal and selection. All the legal dispute issues on intellectual property right of the works submitted for appraisal and selection shall be resolved by myself. The event organizer – Shenzhen Dafan Jewelry Co., Ltd. (TTF Haute Joaillerie) owns the entry works’ copyrights(contestants themselves retain the right of authorship) and production copyright and the organizer also has the exclusive publicity, promotion and commercial exploitation rights for this work.
本人对此次活动的各项条款明确，并完全同意和遵守。
I clearly understand and fully agree to abide by the provisions of this competition.
设计师签名：                           日期：        
  Designer’s Signature:                       Date:
          
注：本报名表需有设计师亲笔签名方为有效。可采用电子签名，或打印稿手写签名。
Note: This registration form is valid only with the designer’s personal signature. Electronic signature or handwritten signature on printed copy, are both acceptable.



 征集活动截止日期：北京时间，2016年12月20日23：59 （投稿数量不限，每份稿件都需相应报名表）
Submission deadline: December 20, 2016 at 23:59, Beijing Time. (There is no limit on quantity of works submitted by contestants, corresponding registration form is required to be provided for each submitted work.)



